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 PROTOKOLL 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-01-16 kl. 13.00-15.00 

Närvarande: Tobias Nässen (M) ordförande, Inger Davidson (KD)1:e vice ordf  
 
Jan Landström (säkerhetssamordnare), Johan Kust (kommunpolis), 
Mats Bohman (direktör administration), Polarna Nacka, Anneli 
Sagnerius (enhetschef juridik- och kanslienheten), Per Ehrengren 
(säkerhetssamordnare), Johanna Balic (nämndsekreterare) 

 
1. Mötets öppnande 
Utsänd dagordning ändras enligt följande:  
Uppföljning händelser under jul- och nyårshelgen tas upp som punkt 2.  
 
2. Uppföljning händelser under jul- och nyårshelgen 
Jan Landström informerar om de personrån och skadegörelse som skett under december i 
Nacka. Följande insatser har kommunen gjort: 
• Extramöte i arbetsgruppen Trygg och säker på Sicklaön och ett nytt möte den 22 januari 
• Information till föräldrar på Ekliden och Nacka gymnasium kring händelserna 
• Föräldravandrarna på Sicklaön har kallat till dagliga vandringar i området under julhelgen, 
men går nu över till helger 
• Kultur och fritid har gått ut med information till alla föreningar som nyttjar Nacka 
sportcenter 
• All trasig belysning i området är lagad och extra belysning på vissa platser är på gång. 
• Översyn av växtlighet o.dyl. för bättre överskådlighet och insyn på gångvägarna. Sly i 
storleken av ca tre stora majbrasor har avlägsnats bara på vägen från Forum till Nacka 
sportcenter 
• Ökat antal ordningsvakter i Forum 
• Ökad polarnärvaro i området 
• Föräldrarådslag planeras med ”svansen” av ungdomar 
• En upphandlingsprocess har satts igång kring CCTV, kameraövervakning 
 
Polarna Nacka ger en uppdatering av den senaste tidens händelser.  
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3. Fokusområden för det brottsförebyggande arbetet 2018 – 2019.  
Rådet fastställde fokusområden för det brottsförebyggande arbetet 2018-2019 (se 
beslutsprotokoll). 
 
4. Uppföljning av de lokala arbetsgruppernas arbete 
Jan Landström går igenom uppföljning av de lokala arbetsgruppernas arbete under 2017. 
En ny arbetsgrupp har startats i Älta.  
 
Syftet med arbetsgrupperna är följande: 
 1. Att utbyta information om problem i området med syfte att skapa en gemensam 
lägesbild. 
2. Att vidta generellt förebyggande insatser mot gemensamma problem i området.  
3. Röda knappen. Att snabbt kunna kalla till möte vid akuta händelser i området för att 
mobilisera och samordna förebyggande insatser.  
 
Arbetsgruppen trygg och säker i Boo: 
1. Utbyte av information om problem i området har skett. 
2. Har vidtagit förebyggande insatser för att identifiera ungdomar som strulat i Orminge 
centrum, drogförebyggande insatser i form av föreläsningar för föräldrar, förebyggande 
insatser gentemot nyanlända ungdomar, informationsbrev till föräldrar ang. stölder etc. 
3. Gruppen har tryckt på röda knappen en gång under 2017.  
Tobias Nässén (M) framför att det vore önskvärt om någon av fastighetsvärdarna eller en 
idrottsförening är med. 
 
Arbetsgruppen trygg och säker i FS/saltsjöbaden: 
1. Utbyte av information om problem i området har skett. 
2. Har vidtagit förebyggande insatser mot snatterier i Fisksätra centrum, utsatta EU- 
medborgare och mot drogproblematiken i Fisksätra genom: trygghetsvandring, 
informationsblad om marijuana, dela ut skolkataloger till Fisksätravärdarna.  
3. Gruppen har tryckt på röda knappen en gång under 2017.  
 
Arbetsgruppen trygg och säker på Sicklaön: 
1. Utbyte av information om problem i området har skett. 
2. Har vidtagit förebyggande insatser mot ungdomsproblem i Nacka forum genom att 
identifiera ungdomar, göra orosanmälningar och öka vuxennärvaron i forum. Insatser mot 
ungdomsrån och skadegörelse i området. 
3. Gruppen har tryckt på röda knappen en gång under 2017. 
 
Antal möten: 
Totalt har det genomförts 20 möten i dessa arbetsgrupper, ca 1,5-2timmar per möte.  
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5. Årsklocka 2018 
Rådet går igenom årsklockan för 2018.  
 
6. Samverkan polis -  kommun. Ny överenskommelse 
Mats Bohman informerar om att arbete pågår för att Nacka, Tyresö, Värmdö och polisen 
ska teckna en ny överenskommelse gällande samverkan polis-kommun. 
 
7. Trygghetspaketet 
Mats Bohman berättar att Trygghetspaketet kommer att tas upp på kommunstyrelsens 
sammanträde i februari. Trygghetspaketet innebär att det brottsförebyggande arbetet 
förstärks med 5 miljoner kronor årligen och kommer att gå till förstärkning av olika insatser 
för att skapa trygghet.  
Bland tänkta förslag kan nämnas bland annat att utöka Polarnaverksamheten, att förstärka 
det metodiska arbetet med ungdomar i riskzon, bättre belysning och kameraövervakning. 
 
Rådet noterar informationen.  
 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns vid mötet. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


